
Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

50. Týždeň 

Pondelok 9.12. : 

V pondelok pracovníci VPP kompletne poupratovali sálu obecného 

domu po sobotnej akcii.  

Hneď ráno som mal poradu s pracovníčkami obce ohľadom aktuálnych 

vecí, ktoré nás čakajú tento týždeň a samozrejme aj podklady, ktoré 

treba dodať na dotácie, ktoré nám boli schválené od 

Enviromentálneho fondu.  

Doobeda som mal plánované stretnutie ohľadom konania Odboru 

životného prostredia Okresného úradu Turčianske Teplice v našej obci.  

Jednalo sa o konanie ohľadom nespokojného občana, ktorý sa sťažoval 

na situáciu okolo svojho domu. Tu treba ešte dodať, že celé konanie 

mal pod záštitou okresný úrad a závery boli prijaté a podpísané 

všetkými účastníkmi konania.  

Poobede som mal pár telefonátov s Envirofondom tak, aby bolo 

dodané do systému všetko, čo je potrebné. 

Poobede som mal príjemné stretnutie v Klube dôchodcov, kde som 

mal aj trochu bilančné rozhovory, nakoľko neviem, aký bude môj 

program na budúci pondelok a možno sa už tento rok nestretneme.  

 

Utorok 10.12. : 

V utorok som mal hneď ráno kolaudáciu rodinného domu. 

Doobeda som išiel do Turčianskych Teplíc, kde som bol zriadiť dotačný 

účet ohľadom dotácii od Envirofondu. Cestou tam sme boli rozniesť 

spolu s pracovníčkou obce plagáty na vianočný koncert.  

Keď som už bol v Turčianskych Tepliciach, tak som tam odniesol aj 

podklady na Okresný úrad Turčianske Teplice. 



Cestou naspäť som sa zastavil na Obecnom úrade v Turčeku, kde som 

bol zobrať podklady ku stavebnému povolenia na stavbu 

kontajnerového stojiska proti medveďom v našej obci.  

Poobede som mal stretnutie s jedným žiadateľom o kúpu pozemku na 

hornom konci. Vysvetlil som mu postup a doporučil mu podať žiadosť 

o kúpu v písomnej forme, o ktorej bude rokovať Komisia životného 

prostredia tak, ako to je obvyklé vždy a následne obecné 

zastupiteľstvo.   

Streda 11.12: 

V stredu pracovníci VPP previezli drevo do kotolne na obecnom úrade. 

Hneď ráno som mal stretnutie s poslancom pánom Pagáčom, kde sme 

riešili nejaké veci ohľadom obce.  

Doobeda som bol spolu s pracovníčkou obce na cca hodinu pomôcť 

rozniesť kalendáre na rok 2025, kde sme dali ako malú prílohu aj 

harmonogram zvozu komunálneho a aj separovaného zberu. 

V stredu bola úloha dňa aj doplnenie podkladov pre projekty, ktoré 

nám boli schválené cez Enviromentálny fond. Doplňovali sme 

vyžiadané podklady, ktoré som bol okrem iného bol vybaviť už 

v pondelok. 

V stredu som mal konanie ohľadom výrubu stromov na jednom 

súkromnom pozemku. Celé konanie sa udialo tak ako prikazuje zákon 

a je samozrejme zverejnené na webovej stránke obce. 

Štvrtok 12.12: 

Pracovníci VPP vozili drevo do obecného domu na blížiacu sa akciu na 

budúci týždeň. 

Ja som spolu s jedným pracovníkom obce riešili nové zariadenia 

z projektu Dcom a to napríklad umiestenie novej tlačiarne 

a serverovne. Pracovník obce okrem iného spracoval plán na celé 

rozmiestnenie nových zariadení a diskutovali sme aj o novom 

prepojení internetu v celom obecnom úrade.  



Pracovníčka obce bola v Turčianskych Tepliciach nakúpiť všetky veci, 

ktoré sú potrebné na privítanie detí do života. 

Poobede som bol na straníckom sneme strany Smer-SD. Toto pozvanie 

som prijal ako možnosť stretnúť sa s miestnou organizáciou 

najsilnejšej vládnej strany a vypočuť si ich názory a výsledky ich 

politickej práce. Toto stretnutie bolo veľmi zaujímavé a aj keď nie zo 

všetkým čo tam zaznelo som súhlasil, bola to zaujímavá skúsenosť.  

 

Piatok 13.12.: 

V piatok sa sobášna miestnosť nachystala na nedeľnú akciu Uvítanie 

detí do života.  

V piatok bol v obci zber separovaného odpadu. Zaujímavosťou bolo, že 

Technické služby zobrali separovaný odpad spoza obecného úradu 

poslednýkrát tak, ako som informoval ešte v januári tohto roka.  

Doobeda som mal ešte stretnutie ohľadom nastavenia podmienok 

verejného obstarávania a diskutovali sme aj o detailoch dotácie, ktoré 

nám boli schválené od Envirofondu. 

Pracovník obce bol obecným traktorom zobrať posypový materiál na 

zimnú údržbu ciest v Turčianskych Tepliciach. 

Poslednou úlohou dňa bolo podanie plánu na schválenie Úradom 

verejného zdravotníctva. Toto podanie bolo podané elektronicky.   

 

 

 

 

 

 

 

 



Slovo na záver: 

Tento týždeň bol pre mňa osobne veľmi zaujímavý, nakoľko som si po 

dlhých rokoch založil konto na sociálnej sieti Facebook. Hneď som aj 

zareagoval niektorým komentujúcim na ich komentáre, ktoré mali 

v sebe mnoho poloprávd alebo otvorených otázok. Moje komentáre 

boli a budú vždy len odvodené od faktov a nebudem do toho dávať 

žiadne emócie ani osobné preferencie ku komentujúcim. Veľmi som sa 

pobavil na niektorých komentároch a najmä tie, ktoré boli úplne, ale 

že úplne mimo témy. Ešte viac ma zaujalo, keď som napísal komentár, 

kde som aj vysvetlil fakty ako napríklad, kde ide výťažok z nejakej akcie, 

ale pán ktorý sa pýtal to dá znova ako „otázku“. Čo ku tomu dodať.  

Nejdem to tu ďalej rozpisovať a kto má záujem, môže si pozrieť všetky 

komentáre osobne. Mnoho z Vás tak už spravilo.  

Tu by som chcel povedať, že som dlho vnútorne prehodnocoval svoj 

postoj ku tomuto typu komunikácie, lebo sa mi to nezdá ako najlepší 

spôsob, ale možno som sa mýlil a mal som to urobiť skôr. Možno by sa 

predišlo mnohým nedorozumeniam. V každom prípade, aj bez 

Facebooku, som vždy odpovedal každému, kto prejavil záujem. 

V nedeľu sme mali v obci milú udalosť a to Uvítanie detí do života. 

Celkovo sme pozvali 6 detí a z toho prítomných bolo 5 detí. Kvôli 

ochrane osobných údajov a citlivosti nejdem zverejňovať viacej 

informácii, ale poviem iba, že sa mi táto akcia veľmi páčila. Potešila ma 

aj dobrá atmosféra na tejto udalosti a aj hudobný doprovod od dcéry 

našej pani učiteľky.  

Bol to vydarený koniec tohto týždňa.     

 

 

 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň     16.12.2024 


